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ES-X868 ES-X968

8.5kg 9.5kg

推荐洗涤模式 GENTLE ECO



                              (同时按预

约和附加键）

℃55



For model ES-X868 only ES-X968 only



                                                                                               (For model ES-X868, please find the bottom cover from inner tub.）

Screw left(loosen)
Screw right(tighten)
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GENTLE ECO

GENTLE ECO

GENTLE ECO

ECO

ECO



按照柔顺剂包装上的说明，将合适的正确用量的柔顺剂先倒入小杯中，然后再将杯中的柔顺

剂倒入柔顺剂投入口。洗衣机会在最后一次漂洗前加入这些柔顺剂。

使用柔顺剂若为浓缩型，请用3倍的水稀释后使用。

请不要让柔顺剂在柔顺剂注入口的放置时间过长，以避免柔顺剂结块。

柔顺剂不可与洗涤剂混合使用，会产生化学反应。

在脱水过程中请不要打开上盖。反之，柔顺剂会提前流入桶

内，影响其效果。

仅限于ES-X868
为了便于操作，你可顺时针旋转内桶，使柔顺剂投放口位于

合适位置，再倒入柔顺剂。

当程序只有一次漂洗时，自动投放功能无效。

*按下电源键，按PROGRAM按键选择GENTLE ECO程序,此程序为节水程序。（水位

将处于高位），然后按开始/暂停按钮。进入节水程序,此程序适合洗涤一般衣物,

丝织品及精致衣物（与洗衣机标称容量相符的衣物量）。

During the rinsing process, do not open the tub lid. 
On the contrary, softener will be put in ahead of
time, and it will affect the result.

Usage of Softener
Measure the correct amount as recommended on the softener package into a 
cup and then pour it into the softener dispenser
If the concentrated softener is used, dilute it with water one third of its original 
concentration before pouring it into the softener inlet.
Do not leave softener in the softener inlet for long periods, it may agglomerated.
Do not mix softener with other detergent, it may cause chemical reaction. 

For model ES-X868 only
        Please rotate inner tub clockwise until you can add 
        softener into the dosing compartment conveniently.
        The auto dosing function will not work if rinse option
        is selected as “1”. 

*Water efficiency program: Power on, select GENTLE ECO program by PROGRAM button,This is water effciency 
program. (water level will be in HIGH), then press Start/Pause button. This nominated mode is recommeded for 
normally soiled load, silk or other delicate clothing to rate capacity in the product literature.

”



ECO





                                                          (型号ES-X868封底板在洗衣机桶内  )

调左（松开）

调右（拧紧）
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4. 如果排水口位于机身的左侧，请将排水管连接

    至右侧，然后将其布置在主机后面。



仅限 ESX858 仅限 ESX958  



                   If there is error happen, washer will displays error code with beeping sound. If error 
do not fix after 10 minutes, washer will turn off automatically.  

blocked

child lock

CHILD LOCK (press PRESET and ADD.
)

CHILD LOCK (press PRESET and ADD.button)



Recommended 
Wash Mode GENTLE ECO

ES-X868 ES-X968

9.5kg8.5kg
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